
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-02-12, § 2 

 

 Tid: 12 februari 2008 kl 16.35 – 17.40 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 22 februari 2008 

  

 

 

Mikael Söderlund Jan Valeskog 

  

 

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Mikael Söderlund (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Tord Bergstedt (m)  

Anna Johansson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd) §§ 1-4 

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Torhild Lamo (v)  

Mats Lindqvist (mp)  

 
Ersättare 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande 

Bo Arkelsten (m) tjänstgörande §§ 5-40 

Datevig Mardirossian Lönn (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Inga-Lill Larsson (m)  

Åsa Nilsson Söderström (fp)  

Charlotte Svensson (s) tjänstgörande 

Milly Namiro Darlson (s)  

Lars Randerz (s)  

Kajsa Stenfelt (v)  

Hampus Rubaszkin (mp) 

 
Personalföreträdare 

 Charlie Magnusson SKTF 



  

 
Tjänstemän 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Erik Andersson, Louise Bill, Barbro Edlund, Ted 

Ell, Lars Jolerus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist 

samt borgarrådssekreteraren Henrik Nerlund, biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin och Marlene Blomberg från roteln. 

* 

Ordföranden Mikael Söderlund (m) hälsade Inga-Lill Larsson, ny ersättare för (m), 

välkommen till nämnden. 

 
 § 2 

Frågor för beredning och information från kontoret 

 

Skrivelser för beredning 

----------------------------- 

Anmälan gjordes av inkomna skrivelser till trafik- och renhållningsnämnden enligt 

följande: 

 

1. Tydligare trafikreglering i Gamla stan, från ordföranden Mikael 

Söderlund m fl (m), Inge-Britt Lundin m fl (fp) och Anders Broberg (kd). Dnr 

T2008-320-00610 

2. Skapa en sammanhållen julbelysning i Stockholm, från ordföranden 

Mikael Söderlund m fl (m), Inge-Britt Lundin m fl (fp) och Anders Broberg (kd). 

DnrT2008-610-00609 

3. Skrivelse angående möjligheten att använda solcellsteknik i Stockholms 

gatubelysning, från vice ordföranden Jan Valeskog (s). Dnr T2008-610-00608 

4. Skyltar på Årstafältet, från ledamoten Torhild Lamo och ersättaren Kajsa 

Stenfelt båda (v). Dnr T2008-430-00603 

5. Uppföljning av privata aktörer, från ledamoten Torhild Lamo och 

ersättaren Kajsa Stenfelt båda (v). Dnr T2008-000-00598 

6. Klottersanering, från ledamoten Torhild Lamo och ersättaren Kajsa 

Stenfelt båda (v). Dnr T2008-440-00597 

7. Tvärbanan och vinterförvaring av båtar/båtklubbens framtid, från 

ledamoten Torhild Lamo och ersättaren Kajsa Stenfelt båda (v). Dnr T2008-510-

00595 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslöt att överlämna skrivelserna till trafikkontoret 

för beredning. 

 

Information om Citybanan 

Tjänstemannen Lars Jolérus informerade om hur arbetet med Citybanan fortskrider. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 



  

 

Fråga om enkelriktning på Hökarvägen 

Ledamoten Annika Ödebrink (s) frågade om varför kontoret anser att enkelriktningen 

på Hökarvägen bör vara kvar. En enig nämnd i Hägersten-Liljeholmens stadsdelsnämn 

vill att enkelriktningen på vägen ska upphöra. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden uppdrog åt trafikkontoret att besvara frågan vid ett 

kommande sammanträde. 
 

 

Svar på fråga om Stortorpsvägen och Enskedevägen 

Tjänstemannen Anette Scheibe svarade på fråga ställd av vice ordföranden Jan 

Valeskog (s) vid sammanträdet den 18 december om vad som händer på 

Stortorpsvägen i Farsta och Enskedevägen i Enskede. 

 

Avseende Stortorpsvägen vill de boende ha ner hastigheten från 50 – 30 km/tim främst 

med anledning av de vibrationer som uppstår av trafiken. Miljöförvaltningen har gjort 

mätningar av vibrationer och trafikkontoret har mätt hastigheter. Inga av de värden 

som är fastställda överskrids. Värdena är godtagbara. Hastigheterna ligger inom det 

normala för en huvudgata. 

 

På Enskedevägen har man under förra mandatperioden inom ramen för projektet 

”Säker huvudgata” vidtagit ett flertal åtgärder för att få ner hastigheten. Det handlar 

bland annat om ett flertal mittrefuger, målade linjer, fräsningar och säkring av ett 

övergångsställe. Kontoret vidtar även åtgärd för att få ner hastigheten på cykelbana i 

korsningen Enskedevägen/Herrhagsvägen. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 

 

Svar på fråga om budning av nämndhandlingar 

Tjänstemannen Louise Bill svarade på fråga ställd av ledamoten Torhild Lamo (v) om 

budning av nämndhandlingar. 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden tackade för informationen. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 



  

 


